
Zn: Or.0012.7.2019

Protokół Nr 7/2019

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy
odbytego w dniu 27 września f0I9 roku.

Przęwodniczący Jan Rutowicz otworzył kolejne posiedzenie Komisji i na

wstępie jej cztottków Komisji stwięrdził' on, Że na stan 5 członków w posiedzeniu

udziałbięrzę 5 co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załączttknr 1 do protokofu.

Następnie Przewodntczący Komisj i powitał:

- Z-cę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,

- Podinspektora Wojciecha Domańskiego.

Lista obecnoŚci stanowi załqczniknr 2 do protokofu.

Następnie Komisja jednogłoŚnle przyjęła porządek posiedzenia w

następuj ącym brzmieniu:
1. otwarcie posiedzenia i stwięrdzęnie quorum.

2, Przyjęcie porządku posiedzenia.

3.Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji.

4. Informacja na temat zaawansowatiaprac remontowych na drogach powiatowych,

gminnych' wewnętrznych i rolniczych.

5. Wnioski, zapytania i sprawy róine.
6 . Zakoiczenię posiedzenia.

W związlu z tym, Że nie zgłoszono Żadnych uwag do protokołv z poprzedniego

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 27 sierpnia 2019 roku protokół został'

pr zyj ęty j edno głośnie.

Ad.pkt.4.
Przewodni cząay Komi sj i udzieLlt gło su P odinspektorowi Woj ciechowi

Domańskięmu prow adzącemuw lJrzędzie Gminy między innymi Sprawy z zal<resu

drogownictwa.
Poinformował on, Że pierw sn,zm postępowaniem przetar gowym w zakresie

drogownictwa był wybór wykonawcy naprzebudowę dróg wewnętrznych w gminie

Do ptzetargu przystąpiły dwie firmy, do ręallzacji tego zadanta wybrano

korzystniejsz4 ofertę tj. Przedsiębiorstwo Handlowo.Usługowe ',KAMI', Katarzyna

Kmita, Kurzelów 12 koło Włoszczowy za kwotę 273.62I,27 zł,

Zamówiętlie obejmował'o przebudowę dróg wewnętrztych w gminie w

miejscowościach: Poręba o dfugości 244mb i szerokości 3mb, Stanisławów o długoŚci

684mb i szerokości 3mb oraz mtędzy miejscowościami Częrmno i Stomorgi o
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dfugości 880mb i szerokoŚci 3rnb, prace te zosIały wykonane i odebrane poinformował

Wojciech Domański.
Kolej nym zadatiem z inwestycj i dro gowy ah była,,Przebudowa dro gi

wewnętrznej Sępskie Niwy-Sęp''.
W wyniku postępowatiaprzetargowego wybrany został'Zal<Ład Budowlano-Drogowy

,,DIJKT'' zWłoszczowy, który złożzył najkorzystniejszą ofertę za kwotę I80.9f8,71 zŁ,

prace te równiez zostały wykonane i odebrane.

Następnie został ogłoszony t rozstrzy gnięty przetar g na zadante pod nazw 4

,,Przebudowa infrastruktury drogowej na ul. Plac KoŚcielny, u1. ogrodowej, ul.

ZantkowĄ i ul. Spacerowej orazna tęręnie osiedla mięszkaniowego w Fałkowie''.

Do przetargu przystąplt.o cztęręch wykonawców , zktórych wybrano najkorzystniĄsz4

ofertę Firmę MAAG S.C. Blok Dobryszyce ul. Meblowa 6 zakwotę 658.691 ,I5 zł.

Z uwagina koniecznośó przeprojektowania z zadania tego wyŁączono plac przed

budynkiem ochotniczej Straży PoŻamej w Fałkowię oraz chodnik na odcinku od

drogi krajowej w kierunku byłego Państwowego ośrodka Masz1mowego ( strona

lewa).

Pozostała częśó zadanta został'a zręalizowana i odebrafla, Za te prace w1płacono kwotę

566.52|,84 zł.

W dniu 18.09.2019 roku został ogłoszony przetargnazadantępodnazwą

,,Modernizacja dróg lokalnych l'rolticzych w Gminie Fałków''.

Do przetargu przystąpiło trzęchwykonawców spośród których wybrano

najkorzystniejszą ofertę ztoizonqprzęz Ustugi Transportowo-Sprzętowe Jarosław

Kornecki ul. Górna 1, Końskie za kwotę 1'30.945,80 zł.

W najbliższych dniach zostanie podpisana umowa ztym wykonawcą, termin

wykonaniazadatiazostat' określony do 3l ,I0.f0I9 r. poinformował Wojciech

Domański.
W dniu \6.09.2019 roku został ogłoszono przetargna przebudowę ostatniego

odcinka drogi gminnej Zbójno-Kołoniec orazprzebudowę około 1 km drogi gminnej

Skórnice-Pląskowice.
Termin składania ofert na realizację tego zadarlia został' wyzfiaczony do dnia

I 1 . 10.2019r.

Będąc przy głosie Wojciech Domański poinformował również o wykonanych w

roku bież4cym remontach cząstkowych dróg kruszywem kamiennym .

Remont cząstkowe wykonano na 19 odcinkach dróg: Zbójtto.Gręszczyll, Papiernia,

Fałków-Rudka, Starzechowice Górne, droga poŻarowaw parku w Fałkowie, Skórnice-

Suche ŁąW, droga rolniczapomiędzy ul. Wolską i ul. Studzięnieck4, Czermno-

Zuzowy, Sulborowice ( w łękach), W4sosz-Zuzowy' Studzieniec ( droga rolnicza),

Pl4skowice ( droga rolnicza), Sep, Starzechowice-Borki, Pląskowice ( do posesji P.

Pytlosa), Dobry Widok (prry posesji P. Kulczyka), Dobry Widok (prry posesji P.

Wrzeszcza), droga rolntcza Budy - w kierunku lasu i Szpinek).
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Do ręmontów cząstkowych drógzuiyto 1636,4 ton kruszywa kamiennego o łącznej

warto ś ci 7 I .9 9 6,8 5 zł' brutto poinformował Woj ciech D omański.

Radny Jan Dziuba zwtóclt uwagę' ieL<ruszywo uzywane do remontów dróg nie

zawszę było odpowiedniej grubości.

Następnie Woj ciech Domański poinformow ał, ie Gmina równiez

. współfinansow ał'a w kwocie III ,I77 ,00 zł przebudowę na dfugości 990 mb d'ogę
powiatowę Fałków-Studzieniec-Budy .

Jak dalej poinformował Wojciech Domański na najbliższĄ sesji Rady Powiatu
mazapaśc decyzja co do przebudowy odcinka 1 km drogi powiatowej Czermno-

Szreniawa.
Następnie gtos zabrał radny z miejscowości Wąsosz Robęrt Bomba zwrócił się

z zap7Ąanlem kiedy planowana jest budowa drogi rolniczej dojazdowej do gruntów.

W tym temacie wyjaśnień udzielIł Zastępca Wójta Krzysztof Bajor, który

stwierdził, że ten teren jest własnością Skarbu Państwa.

Rozpoczęły się prace zwi4zane z komunalizacją tej nieruchomości, po zakończetiu
prac i przejęciu nieruchomościprzez Gminę na własność będzie moźnatiq
dysponować zgodnie z potrzebami dodał Zastępca Wójta.

Radny Robert Bomba zwrócIł się równiei o pot.oŻenie nawierzchni asfaltowej

na drodzę W4sosz - Suche Łąk.l.

Przewodniczqcy Komisji Jan Rutowicz zgł.osił potrzebę połoienia nawierzchni

asfaltowej na odcinku drogi Skórnice _ Suchę ŁąI<t orazposzęrzęnia drogi na ulicy
Julianowskiej w Skórnicach.

Ad.pkt.5.
Na wstępie głos zabrał' Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka' który

zwrócił się o przycięcie gałęzi drzew przy uIicy Zamkowej w kierunku boiska

Gmirrnego Klubu Sportowego w Fałkowie ( lewa strona).

Zwróctł się on rownięźl o rozwaŻenie możliwości budowy chodnikaprzy drodze

porryiatowej na ulicy Studzienickiej w Fałkowie (szczegóInie na odcinku od drogi

krajowej).

W tym temacie głos zabraŁZastępca Wójta Gminy Krzysztof Bajor, który

wyjaśnił, ze jest tamzaw4skie pobocze nie mniej jednak, co do mozliwości

wykonania tego odcinka chodnika zwrócimy się do Zarządu Dróg Powiatowych w

Końskich dodał Zastępca Wójta.

W dalszej części tego punktu głos ponowtie zabrał Przewodntczący Rady

Gminy, który zapoznat'z projektem uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego

w sprawie wprowadzenia na terenie województwa Świętokrzyskiego ograttczefit
zakazow w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw cęlem

' zaopiniowania.
D odatkowych wyj aśnień dotyc zący ch treś ci proj ektu uchwały udzięIiła Joanna

Dąbrowska Inspektor ds. ochrony Środowiska w Urzędzie Gminy.
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Po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja jednogłośnie stwięrdziła, ie rozwi4zania
proponowane w projekcie uchwały wskazuję słuszny kierunek solidarnej

odpowiedzialności za stan środowiska.

Komisja ponadto stwierdziła, iebrakuje wskazania sposobu monitorowania oraz

egzekwowatia zapisów tego projektu uchwały oraz źródęł pokrycia kosztów

zw iązany ch z ręalizacj ą tych zapisów.

Głos zabrałaradna Monika Stefańska, która zwrociła stę z zapytaniem odnośnie
przystanku w miej scowości Turowice.

Wojciech Domński wyjaśnił, ie w tej sprawie zostało skierowane pismo do

Zarzqdu Dróg Powiatowych w Końskich o ustawienieprzy drodze powiatowej w
Turowicach oznaczęń przystanku komunikacyj nego d. sfupków D- l 5.

Będ4c przy głosie stwięrdził on, Że został'apodjęta uchwała w sprawie

lokalizacji przystanków i w tych miejscach ustawione zostaną słupki D-15 rrle ozuacza

to jednak, żrc przewoźnlkbędzie zatrzymywał pojazd w tym miejscu'

Przęwoźnik musi w Starostwie Powiatowym w Końskich uzyskać zgodętazmianę
linii komunikacyj nych dodał Woj c iech D omański.

Następnie głos zabraŁ radny Jan Dziuba,który zwrócił. się o przekierowanie

lustra drogowego ta skzyŻowaniu drogi powiatowej Góry Mokre - Częrmno z drogą

krajową w Czermnie.
Jak stwierdzit"radny obęcnie lustro stwarza niebezpieczeństwo dla kierowców.

Ad.pkt.6.
W zwi4zku ze zreaLtzowaniem porządku przewodniczqcy Komisji podziękował

wszystkim zaudziat. i zamlnąt posiedzenie.

Na tym protokół zakoilczono.

Protokółowała:
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